



## Français.

Implanté dans son Eden de nature La Palmeraie d'Angkor vous accueille le temps d'une parenthèse hors du temps, dans son oasis de verdure.

Nous vous proposons un ensemble de prestations à la hauteur de vos désirs pour sublimer votre séjour. Et si le temps des concessions était révolu ?

À La Palmeraie, vous n'avez pas à choisir entre luxe et ambiance conviviale, ni entre détente et travail. Les chambres deluxes, suite famille et villa au confort unique, le restaurant à la carte authentique sont là pour vous en convaincre. Tout comme l'accès direct au Golf si près et agréablement tentant...

Plus qu'un hébergement, La Palmeraie d'Angkor offre une expérience authentique et inoubliable à ses hôtes.

La Palmeraie s'étend sur un domaine de 5000 m2 comprenant 4 chambres deluxe, une suite familiale, une piscine et une villa privative de 450 m2 avec piscine. Vous pourrez également déguster la cuisine locale dans notre restaurant où notre chef vous attend pour vous faire découvrir des goûts et saveurs exceptionnelles.

Espace de fraîcheur et de détente, notre piscine est le lieu attendu après une journée de visites. Dans cet environnement verdoyant vous pourrez, allongés sur des transats, profiter d'un moment de calme et de quiétude. Profitez d'un cocktail rafraichissant ou dégustez un snack/café gourmand autour de la piscine. Une gamme de soins et de massages pourront également vous être dispensés par notre personnel certifié. Vous aurez ainsi tout le loisir de choisir ce qu'il convient de mieux à votre bien-être.



## English

Enter a world of wonder far from the maddening crowds, in a lush tropical settings.

La Palmeraie d'Angkor was created as a unique dream getaway. Comfort, elegance and space await you in a zen-like, cozy and romantic atmosphere.

Whether you are traveling alone, in a couple, or with family, you will find a calm and peaceful respite with personalized service at its very best.

The 5000 square meter site comprises 4 deluxe double rooms, a family suite, a pool and a private villa of 450 square meters with its exclusive swimming pool. Each of our elegant rooms, cottage and villa is tastefully furnished, boasting in-room amenities and modern technological conveniences including broadband Internet access – perfect for our tech-savvy traveler! They all come with spacious private balconies.

You will be able to enjoy all day-dining experience at our restaurant and fantastic wellness services for your unwinding pleasure.

La Palmeraie is also an ideal spot for you to spend your holidays with your family as we are fully equipped to welcome your little ones. From baby cots and highchairs to a baby-sitting service on request, you can put your mind at ease as we are here to make your stay as smooth as possible.

La Palmeraie d'Angkor is the perfect blend of simplicity and elegance to offer you a unique stay experience. You will feel at home, in an exclusive paradise, with our excellent staff who strives every day at answering all our customer's needs. We are here to help you to the fullest extent possible and share with you all the tips and tricks to get around the wonderful city of Siem Reap.

When it comes to hotels, location is everything.

Find yourself at the midpoint of all the city has to offer. Secluded to offer you the serenity of heaven but close to all of Siem Reap's attraction, La Palmeraie is 5 min away from the city center and solely a 10min drive from the temples. It is also the nearest hotel from the airport.



# Khmer

ការចូលមកកាន់ពិភពលោកដ៏ឆ្ងាយ អស្ចារ្យ ចាប់ពីការបង្កើតប្លូងមនុស្ស នៅក្នុងតំបន់ត្រូពិចខៀវស្រងាត់។

ឡាប៉ាល់មីរេ អង្គរគឺបានបង្កើតនូវក្តីស្រមៃចេញអោយឆ្ងាយ ជាសុខភាព ភាពនឹកនាយហើយទឹកនៃដល់ហា គឺរង់ចាំអ្នក ភាពដើម កាកក់ក្តៅនិងរំងន់ទិចនូវបរិយាកាសដ៏អស្ចារ្យមួយ។

ទោះជាយ៉ាងណាអ្នកគឺធ្វើដំណើរ ម្នាក់ គូស្វាមី ក្រុមគ្រួសារ អ្នកនឹងស្វែងរកកន្លែងស្ងប់ស្ងាត់និងសេរីភាពក្នុងការដកដង្ហើមជាមួយនិងភាពផ្ទាល់ដ៏អស្ចារ្យ។ តំបន់ដែលមាន៥០០០ម៉ែត្រក្រឡាបូករួមនិង៤៦បន្ទប់ធំៗ បន្ទប់លក្ខណៈគ្រួសារតូចមួយ អាងហែលទឹកមួយហើយនិងផ្ទះវិទ្យាមួយមានក្រឡាផ្ទៃ៤៥០ម៉ែត្ររួមទាំងអាងទឹកផ្កាចម្រុះ។ ភាពនឹកនាយនៃបន្ទប់នីមួយៗ បន្ទប់គ្រួសារតូចនិងផ្ទះវិទ្យាគឺពោពេញទៅដោយគ្រឿងសង្ហារឹម អ្នកសម្លេងនៅក្នុងបន្ទប់ ភាពសម្បូរបែបនិងទំនើបនៅក្នុងបន្ទប់រួមមានអ៊ិនធឺណែត ភាពល្អឥតខ្ចោះនៃការស្តង់ដារក្នុងការធ្វើដំណើរកម្សាន្ត ។ ពួកគេអាចមកកាន់កន្លែងទូលាយនៃរាល់ហាលផ្ទាល់ខ្លួនបាន។

អ្នកនឹងអាចរីករាយរាល់ថ្ងៃជាមួយអាហារនិងបទពិសោធន៍នៅក្នុងភោជនីយដ្ឋាន ដែលមានសេវាកម្មដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់អ្នក។ ឡាប៉ាល់មីរេគឺមានគំនិតមួយផងដែរក្នុងការចំណាយសម្រាប់ដំណើរកម្សាន្តរបស់អ្នកជាមួយគ្រួសារ ដូច្នោះយើងក៏ទទួលយ៉ាងពេញលេញ នៅភាពតិចតួចរបស់អ្នក ចាប់ពីគ្រែគេងរបស់កូនដៃត កៅអី អ្នកមើលថែរក្សានៅពេលមានការស្នើសុំ អ្នកអាចភ័ក្តៗ គំនិតនៃភាពងាយស្រួល គឺពួកយើងអាចបង្កើតវាសម្រាប់អ្នកបាន។

ឡាប៉ាល់មីរេ អង្គរគឺជាភាពឥតខ្ចោះនៃការបញ្ចូលនៃភាពសាមញ្ញហើយ ភាពនឹកនាយដែលផ្តល់អោយអ្នកតែមួយគត់គឺបទពិសោធន៍ក្នុងការស្នាក់នៅ។ អ្នកនឹងមានអារម្មណ៍ថាដូចនៅផ្ទះរបស់អ្នកអញ្ចឹងដែរ នៅក្នុងឋានសួគ៌ផ្កាចម្រុះ ជាមួយភាពល្អឥតខ្ចោះនៃបុគ្គលិកពួកយើងដែលខិតខំជៀសវាងរាល់ថ្ងៃក្នុងការឆ្លើយសំណួររបស់ភ្ញៀវដែលត្រូវការ។ ពួកយើងនៅទីនេះចាំជួយអ្នកយ៉ាងពេញទំហឹងនូវវិសាលភាពដែលអាចទៅរួចនិងចែករំលែកជាមួយអ្នកនូវគន្លឹះនិងល្បិចដើម្បីទទួលបានភាពអស្ចារ្យនៅជុំវិញទីក្រុងសៀមរាប។

នៅពេលចូលដល់សណ្ឋាគារ គ្រប់ទីកន្លែងក៏អាចស្វែងរកព័ត៌មានដោយខ្លួនឯងនៅ ឯចំណុចកណ្តាលនៃគ្រប់ទីក្រុងដែលបានផ្តល់ជូនកម្មវិធីដ៏ផ្តល់ជូនទៅអ្នកនូវភាពស្ងប់ស្ងាត់នៃឋានសួគ៌ប៉ុន្តែមានភាពទាក់ទាញគ្រប់កន្លែងទាំងអស់នៃខេត្តសៀមរាប។ ឡាប៉ាល់មីរេឆ្ងាយពីទីក្រុងគឺត្រឹមតែ៥នាទីប៉ុណ្ណោះនិងយ៉ាងជិតបំផុតគឺ១០នាទីពីប្រាសាទសណ្ឋាគារគឺជិតបំផុតនឹងព្រលានយន្តហោះ។